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V súvislosti s plánovanou výstavbou cestných tunelov na diaľnici D1 by sa mali začať stavať najprv úseky,
ktoré si vyžadujú najviac času a kde je najhustejšia doprava. Povedal to podpredseda Slovenskej
tunelárskej asociácie (STA) Peter Witkovský v rámci stretnutia s médiami venovanom potrebnosti výstavby
tunelov. Z tohto hľadiska by podľa neho mala mať prioritu výstavba úsekov D1 medzi Žilinou a Martinom z
dôvodu zvýšenej nehodovosti, ako aj tunelov Višňové, Ovčiarsko a Žilina. „Tie už sa mali dávno začať
stavať. Ostatné sa môžu začať povedzme o rok neskôr a na ďalšie si budeme musieť počkať. Pokiaľ to
mešká, tak len kvôli tomu, že sa musí spraviť model financovania,“ uviedol ďalej Witkovský s tým, že o
tomto probléme sa diskutuje v odborných kruhoch už vyše desať rokov.
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